

國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行

為一家於台灣註冊成立的有限責任公司之分支機構

**Global MyB2B 變更電郵地址/手機號碼申請書**

**Cathay United Bank Company Limited Hong Kong Branch**

a branch of a company with limited liability incorporated in Taiwan

**Application for E-mail/Mobile Phone Modification of Global MyB2B Service**

申請日期：           年       月       日  
Application Date:       Year    Month    Day

客戶名稱 Customer Name	
客戶編號 Customer ID	

**A. 變更使用者電郵地址或手機號碼 User's Email/Mobile Phone Modification**

使用者代號 User code	更新電郵地址 Updated email address	更新手機號碼 Updated mobile phone number

- 註 Notes. 1. 每位使用者只能填寫一組變更電郵 Each user can only apply for one replacing email .  
2. 使用者變更電郵將一併變更訊息通知管理電郵 The e-mail for message notification management will also be modified while user apply for e-mail modification.

**B. 變更安全守門員設定 Security Guardian Setting Modification**

請勾選其中一項 Please check one of the followings		現有發送通知的電郵地址 Current Email Address for Notification	更新發送通知的電郵地址 Updated Email Address for Notification
變更 Modify	刪除 Delete		

## 客戶聲明 Customer's Declarations:

1. 本公司謹此確認上述資料乃屬正確及完整，並同意國泰世華商業銀行股份有限公司香港分行可向任何有關方面求證。  
My/Our company hereby confirms that the above information is accurate and complete; and agrees that Cathay United Bank Company Limited, Hong Kong Branch may verify the same against any relevant party.
2. 本人(等)已獲提供銀行的《一般銀行服務條款及細則》，並已閱讀及明白當中《第三部份 - 網上銀行、傳真指示及電話銀行條款及細則》適用於 Global MyB2B 服務的條款，亦同意受該等條款及本申請書之條款所規範。  
I/We have been provided with the Bank's Terms and Conditions of General Banking Service. I/We have also read, understood the provisions of its Part III – Terms and Conditions for Internet Banking, Fax Instruction and Phone Banking which are applicable to Global MyB2B Service and agree to be governed by them as well as by the terms set out in this application form.
3. 本公司同意銀行可因業務及/或法規之需要，不時修改適用於 Global MyB2B 服務之條款及細則，而有關改動將於銀行的官方網站以代通知。本人(等)亦同意本公司將受此等修改規範。  
My/Our company agrees that the Bank may from time to time amend terms and conditions applicable to Global My B2B Service in accordance with business and/or regulatory requirements and that our company shall be notified with such amendments with posted on the Bank's official website. I/We further agree that our Company shall be bound by such amendments from time to time.
4. (新增)本人(等)了解並獲通知銀行已外判 Global MyB2B 予國泰世華商業銀行股份有限公司總行，以便其提供相關服務；然而銀行仍然對此外判服務負有最終之責任。  
I/We understand and am hereby notified that the Bank has outsourced Global MyB2B to the Head Office of Cathay United Bank Company, Limited for its provision of the relevant service. However, the Bank remains ultimately liable for such outsourced service.
5. 本人(等)知悉，本申請書之中文版僅為參考之用。如果本申請書之英文版及中文版間存在任何差異時，應以本申請書之英文版為準。  
I/We acknowledge that the Chinese version of this application form is for reference only. The English version of this application form shall prevail in the case there is any discrepancy between the English and the Chinese versions.

.....  
客戶簽署 Customer's Signature (須與印鑑卡所顯示的一致 Must accord with that shown on signature card)

主管 Checker :	經辦 Maker :	核對簽章 S.V. :	照會 Callback :